

No. 8359. Multilateral

CONVENTION ON THE SETTLEMENT OF INVESTMENT DISPUTES BETWEEN STATES AND NATIONALS OF OTHER STATES. WASHINGTON, 18 MARCH 1965 [United Nations, Treaty Series, vol. 575, I-8359.]

RATIFICATION

Haiti

Deposit of instrument with the International Bank for Reconstruction and Development: 27 October 2009

Date of effect: 26 November 2009

Registration with the Secretariat of the United Nations: International Bank for Reconstruction and Development, 6 January 2010

N° 8359. Multilatéral

CONVENTION POUR LE RÈGLEMENT DES DIFFÉRENDS RELATIFS AUX INVESTISSEMENTS ENTRE ÉTATS ET RESSORTISSANTS D'AUTRES ÉTATS. WASHINGTON, 18 MARS 1965 [Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 575, I-8359.]

RATIFICATION

Haïti

Dépôt de l'instrument auprès de la Banque internationale pour la reconstruction et développement : 27 octobre 2009

Date de prise d'effet : 26 novembre 2009

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Banque internationale pour la reconstruction et le développement, 6 janvier 2010